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Protokół nr 59/2024
z posiedzenia Komisji Infrastruktury

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego dnia 21 marca 2024 r.

Posiedzenie Komisji Infrastruktury Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbyło w sali
obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza
32.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Artur Maruszczak - zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej
i inwestycyjno-remontowej;

2) Mikołaj Miścicki – radca prawny;
3) Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz - kierownik Wydziału Gospodarki

Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego;
4) Stanisław Węgrzyn – dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych;
5) Jan Kwiczak – zastępca kierownika Wydziału Ochrony Środowiska i

Rolnictwa.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 i powitania dokonał przewodniczący komisji
Adam Oczoś. Przewodniczący komisji poinformował, że zostało osiągnięte kworum,
więc obrady Komisji Infrastruktury są prawomocne (w chwili rozpoczęcia obrad
nieobecna była radna Ewa Czubek oraz radny Dominik Szustakiewicz. Radni dołączyli
do posiedzenia).

Ad 2.
Wnioski do porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:
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1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 58/2024 z 22 lutego 2024 r.
4. Informacja o realizacji budowy łącznika do obwodnicy północnej.
5. Sprawozdanie z wykonania Uchwały Nr LVI/660/23 Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy
Kędzierzyn-Koźle w 2023 roku”.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy
Kędzierzyn-Koźle w 2024 roku”.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przejęcia zadania Gminy Bierawa
w zakresie opieki nad bezdomnymi psami.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu
uchwały w sprawie Statutu Gminy Kędzierzyn-Koźle.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru
miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedli Przyjaźni i Sławięcice, w
rejonie ulic: Przyjaźni, Strzeleckiej, Spacerowej, Naftowej oraz Kanału
Kędzierzyńskiego i Kanału Gliwickiego.

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka
nr 1037/11 k.m. 4, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny
Sławięcice przy ul. Sławięcickiej.

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka
nr 1037/14 k.m. 4, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny
Sławięcice przy ul. Sławięcickiej.

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek
nr 500/3, 500/5, 500/7, 500/9 i 500/11 k.m. 4, położonej w Kędzierzynie-Koźlu
obręb ewidencyjny Blachownia przy ul. Przyjaźni.

13. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia
zgody na sprzedaż lokalu użytkowego nr II mieszczącego się w budynku
położonym w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Józefa Poniatowskiego 1,3.

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży
nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz
szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich
użytkowników wieczystych.

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej
na drodze wewnętrznej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kłodnica.

16. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
17. Zakończenie obrad.
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Przewodniczący komisji poinformował, iż nie ma żadnych wniosków do porządku
obrad i przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 58/2024 z 22 lutego 2024 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi, przewodniczący poddał pod
głosowanie ww. protokoły:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Ad 4.
Informacja o realizacji budowy łącznika do obwodnicy północnej.

Adam Oczoś zapytał, czy kwota prawie 67 mln zł to łączna kwota na realizację tego
zadania z dofinansowaniami.

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak odpowiedział, że owa kwota dotyczy umowy,
ale gmina ma jeszcze nadzory i zatrudnia np. inspektorów mostowych. Także będą
również koszty związane z obsługą inwestycji.

Tomasz Scheller zapytał, czy gmina przejęła wcześniej tereny pod budowę tego ronda
oraz obok ronda. Przypomniał, iż koło planowanego ronda znajduje się budynek w
bardzo złym stanie.

Artur Maruszczak odpowiedział, iż budynek o którym wspomniał radny nie jest
gminny. Strona urzędowa może jedynie zwrócić się do właściciela budynku o
uporządkowanie.

Tomasz Scheller dodał, iż gmina już się zwracała z taką prośbą i nic się nie zmieniło.
Poprosił o szczegółową informację na jakim etapie wtedy sprawa się zakończyła.
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Artur Maruszczak odpowiedział, iż musiałby sprawdzić w dokumentacji.

Tomasz Scheller zapytał, jak będzie wyglądało oznakowanie. Dopytał, czy na pewno
na osiedlu Sławięcice przy drodze prowadzącej do Starej Kuźni pojawi się
oznakowanie zakazujące wjazdu pojazdom powyżej 15 ton na osiedle Sławięcice.
Przypomniał, iż jeśli nie pojawi się takie oznakowanie to ciężarówki będą dalej
przejeżdżały przez osiedle, ponieważ przez Sławięcice jest krótsza droga. W związku
z powyższym budowanie łącznika może okazać się nieefektywne.

Zastępca prezydenta odpowiedział, iż gmina nie może postawić takiego zakazu,
ponieważ takie pojazdy na osiedle Sławięcice mogą, a niektóre muszą wjeżdżać.
Prezydent zapewnił, iż przeanalizują jeszcze ową kwestię na ile można zaingerować,
aby nie pojawił się taki problem.

Tomasz Scheller przypomniał, iż obwodnica północna jest około rok czynna,
w Ujeździe postawiono oznakowania dotyczące tonażu, a na osiedlu Sławięcice do tej
pory nie postawiono takiego znaku. Poprosił o interwencję.

Sławomir Wołkowiecki jako kierowca ciężarówki poinformował, iż kierowcy takich
pojazdów nie wjeżdżają na zabudowane tereny, gdy nie mają takiej potrzeby.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś poinformował, iż nie ma więcej osób
zgłaszających się do dyskusji, więc komisja zapoznała się oraz przyjęła
ww. informację.

Ad 5.
Sprawozdanie z wykonania Uchwały Nr LVI/660/23 Rady Miasta Kędzierzyn-
Koźle z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy
Kędzierzyn-Koźle w 2023 roku”.

Sławomir Wołkowiecki wyraził zadowolenie z pracy nad zwierzętami bezdomnymi.
Dodał, iż widać wyraźną poprawę odkąd zmienił się kierownik schroniska na pana
Jacka Pelczara.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś poinformował, iż nie ma więcej osób
zgłaszających się do dyskusji, więc komisja zapoznała się oraz przyjęła
ww. sprawozdanie.
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Ad 6.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy
Kędzierzyn-Koźle w 2024 roku”.

Ewa Czubek zaapelowała, iż jeśli nie zostanie wybrana na radną kolejnej kadencji,
a prezydent zostanie, aby zwiększyć środki na zadania, które realizują w imieniu
gminy organizacje pozarządowe z zakresu opieki nad wolno bytującymi kotami,
ponieważ od wielu lat kwota się nie zmieniła.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś poinformował, iż nie ma więcej osób
zgłaszających się do dyskusji i poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 7.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przejęcia zadania Gminy Bierawa
w zakresie opieki nad bezdomnymi psami.

Ewa Czubek wyraziła zadowolenie, iż przedłożono ww. projekt uchwały. Ma nadzieję,
że wszyscy z owej współpracy będą zadowoleni, ponieważ odkąd Jacek Pelczar został
kierownikiem adopcje dokonywane są często.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś poinformował, iż nie ma więcej osób
zgłaszających się do dyskusji i poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Sławomir Wołkowiecki
BRAK GŁOSU (1)
Dominik Szustakiewicz
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Radny Dominik Szustakiewicz poinformował, iż posiada problem ze sprzętem do
głosowania, ale głosuje „za” uchwałą.

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 8.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu
uchwały w sprawie Statutu Gminy Kędzierzyn-Koźle.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś otworzył dyskusję i poinformował, iż nie ma
osób zgłaszających się do dyskusji i poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 9.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru
miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedli Przyjaźni i Sławięcice, w
rejonie ulic: Przyjaźni, Strzeleckiej, Spacerowej, Naftowej oraz Kanału
Kędzierzyńskiego i Kanału Gliwickiego.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś otworzył dyskusję i poinformował, iż nie ma
osób zgłaszających się do dyskusji i poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.
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Ad 10.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka
nr 1037/11 k.m. 4, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Sławięcice
przy ul. Sławięcickiej.

Tomasz Scheller zapytał, czy były przeprowadzane rozmowy z mieszkańcami na
temat planowania sprzedaży działek. Zaznaczył, iż rozumie, że działki nie są
mieszkańców, ale gdy wykonywano pierwsze prace geodezyjne mieszkańcy przerazili
się, ponieważ na tych terenach znajduje się las. Dopytał, czy działka będzie
przeznaczona na budowę domu jednorodzinnego, czy kamienicę.

Zastępca prezydenta odpowiedział, iż zgodnie z planem teren jest przeznaczony na
budowę domu jednorodzinnego, bliźniaka bądź szeregowca. Następnie odniósł się do
kwestii rozmów z mieszkańcami i przypomniał, iż takie czynności przeprowadzane są
na etapie przygotowywania planu zagospodarowanie przestrzennego. Dodał, iż
właściciel pewnie nie wytnie wszystkich drzew znajdujących się na tych działkach
tylko te, które rosną tam, gdzie planuje się wybudowanie domu.

Tomasz Scheller podzielił się opinią, iż tereny z lasami nie powinny być sprzedawane
pod budowę, gdy na terenie gminy jest wiele innych działek przeznaczonych na ten
cel, ale bez drzew tylko np. z polami. Zapytał, czy właściciel może otrzymać
pozwolenie na wycinkę drzew tylko niezbędnych do budowy. Podkreślił, że działki
obejmują około 30 arów lasu.

Artur Maruszczak zaznaczył, że działki nie znajdują się na terenie lasu tylko na terenie
zielonym, więc właściciel terenu nie będzie miał zakazów dotyczących wycinek.

Tomasz Scheller dopytał, czy droga prowadząca do owych działek z ul. Sławięcickiej
będzie utwardzona.

Zastępca prezydenta odpowiedział, że owa droga wymaga utwardzenia. Dodał,
że zgodnie z planem jest to droga publiczna.

Tomasz Scheller wyraził zadowolenie, że są osoby zainteresowane działkami
w Sławięcicach, ale uważa, że jest wiele innych działek pod zabudowę, więc tej nie
trzeba sprzedawać. Dodał, iż obok działek znajduje się budynek fundacji, która
wybudowała się koło lasu szukając ostoi dla dzieci z autyzmem.

Artur Maruszczak przypomniał, iż przed sprzedażą działki dla fundacji za
tzw. „symboliczną złotówkę” była mowa o tym, że planuje się obok sprzedaż działek.
Przypomniał, że w chwili obecnej już się znajdują budynki przy fundacji. Z jednej
strony znajdują się już domy jednorodzinne, a z drugiej dom wielorodzinny, więc nie
widzi przeszkód, aby wybudować jeszcze dwa domy jednorodzinne.
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Przewodniczący komisji Adam Oczoś poinformował, iż nie ma więcej osób
zgłaszających się do dyskusji i poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (5)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Sławomir
Wołkowiecki
PRZECIW (1)
Tomasz Scheller
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ewa Czubek

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 1,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 11.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka
nr 1037/14 k.m. 4, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Sławięcice
przy ul. Sławięcickiej.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś otworzył dyskusję i poinformował, iż nie ma
osób zgłaszających się do dyskusji i poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (5)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Sławomir
Wołkowiecki
PRZECIW (1)
Tomasz Scheller
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ewa Czubek

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 1,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 12.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek
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nr 500/3, 500/5, 500/7, 500/9 i 500/11 k.m. 4, położonej w Kędzierzynie-Koźlu
obręb ewidencyjny Blachownia przy ul. Przyjaźni.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś zapytał, co się znajduje na działce nr 500/8.

Zastępca prezydenta odpowiedział, iż znajduje się tam przepompownia ścieków.

Dominik Szustakiewicz poprosił o wyjaśnienie z uzasadnienia projektu
tj. „Nieruchomość została wytypowana do zbycia przez osobę prawną”.

Zastępca prezydenta odpowiedział, iż jest to niezręczne sformułowanie. Wyjaśnił, iż
chodziło o to, że firma zgłosiła wniosek o zakup terenu, ale oczywiście firma nie
decyduje o zbyciu.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś poinformował, iż nie ma więcej osób
zgłaszających się do dyskusji i poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 13.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia
zgody na sprzedaż lokalu użytkowego nr II mieszczącego się w budynku
położonym w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Józefa Poniatowskiego 1,3.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś otworzył dyskusję i poinformował, iż nie ma
osób zgłaszających się do dyskusji i poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.
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Ad 14.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży
nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz
szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich
użytkowników wieczystych.

Dominik Szustakiewicz zapytał, czy w chwili obecnej jeżeli nieruchomość gruntowa
jest niezabudowana to gmina nie może jej sprzedać.

Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
i Planowania Przestrzennego wyjaśniła, że w chwili obecnej gmina zgodnie z innymi
przepisami może przekształcić lub zbyć prawa własności na rzecz użytkownika
wieczystego. Można byłoby sprzedaż za zgodą prezydenta taką nieruchomość, ale to
w tedy byłoby nieadekwatne, ponieważ cel nie zostałby zrealizowany.

Dominik Szustakiewicz dopytał, jak gmina sprawdza, czy cel został zrealizowany.

Pani kierownik odpowiedziała, że z ewidencją gruntów.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś otworzył dyskusję i poinformował, iż nie ma
więcej osób zgłaszających się do dyskusji i poddał pod głosowanie ww. projekt
uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Dominik Szustakiewicz

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 15.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej
na drodze wewnętrznej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kłodnica.

Michał Nowak uważa, iż zaproponowana nazwa ulicy Zbigniewa Wodeckiego w tym
miejscu  nie pasuje. Nazwy ulic piosenkarz powinny być w jednym miejscu.
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Sławomir Wołkowiecki podzielił się opinią, iż jeżeli mieszkańcy osiedla wnoszą
o taką nazwę w tym miejscu to należy ją przyjąć.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś otworzył dyskusję i poinformował, iż nie ma
więcej osób zgłaszających się do dyskusji i poddał pod głosowanie ww. projekt
uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Ewa Czubek , Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew
PRZECIW (1)
Michał Nowak
BRAK GŁOSU (2)
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 0,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 16.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Sławomir Wołkowiecki powiedział, iż prosi o interwencję wyczyszczenia z roślin
wyrastających między cegłami fosy rzeki Odry, ponieważ w części została
wyczyszczona.

Tomasz Scheller zapytał o naprawianie dziur na osiedlu Sławięcice, ponieważ firma
załatała jedną dziurę i od trzech tygodni prace nie postępują.

Zastępca prezydenta poprosił o cierpliwość.

Tomasz Scheller przypomniał o budynku socjalny przy ul. Zielnej, który należałoby
wyremontować.

Zastępca prezydenta odpowiedział, iż planuje się wyremontować obiekt o którym
radny przypomina, jednakże na chwilę obecną nie ma środków na ten cel.

Tomasz Scheller dopytał o kontrolę straży miejskiej dotyczącej palenia śmieci koło
schroniska dla osób bezdomnych „Monar”.
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Artur Maruszczak odpowiedział, iż nie zna szczegółów dotyczących ilości oraz
wielkości mandatów, ale na pewno zostały nałożone.

Adam Oczoś poprosił o interwencję, ponieważ w dni deszczowe przy skrzyżowaniu
koło firmy „OponMax” w Brzeźcach gromadzi się sporo błota, które samochody
roznoszą po jezdni. Kolejno poprosił, aby przy ul. Dąbrowej prowadząca do
Mostostalu  między mieszkaniami chronionymi zwrócić uwagę na budowę i ciężki
sprzęt przejeżdżający przez ścieżki rowerowe, ponieważ widoczne są już zapadliska.
Przypomniał również o konieczności przycinania żywopłotów albo ewentualnie
wycięcia przy ul. Grabskiego.

Ewa Czubek poprosiła o usunięcie dzikiego wysypiska za restauracją „Sobieski”.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na 18 kwietnia 2024 r. godz. 16:00.

Ad 17.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 17:30
zamknął obrady Komisji Infrastruktury.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI

Adam Oczoś (-)

Protokołowała Anna Dworaczek


